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Pöytäkirja

Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikilta ry:n hallituksen kokous SIKH11/2024

Aika: maanantai 18.03.2024, kello 17:00

Paikka: Maarintie 8, 02150 Espoo

Läsnäolijat:

Puheenjohtaja Ville Lairila

Rahastonhoitaja Alisa Ahonen

Sihteeri Akseli Heikkinen

Fuksitoimikunnan puheenjohtaja Sauli Hakala

Fuksitoimikunnan puheenjohtajan adjutantti Valentin Juhela

Hovimestari Axel Aurola

Hovineuvos Nelli Liljasto

Hyvinvointimestari Peter Lindahl

Teknologiamestari Johannes Viirimäki

KV-Kapteeni Verneri Turkki

Yrityssuhdemestari Emma Uusküla

Excursiomestari Roope Jaskari

Opintomestari Mikko Sandström

Myöhässä:

Poissa:

Muut:

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 17:19

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja hallituksen jäsenistä oli paikalla 13/13. Todettiin

kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksytään esityslistan mukainen työjärjestys, kohdan seitsemän killan

sääntöuudistustyöryhmän lisäyksellä.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjat
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Hyväksyttiin viime kokouksen pöytäkirja.

5. Ilmoitusasiat

Kaveri- ja perhesitsien ilmo aukee 21.3.

Cuba night lähestyy!

Laulusauna!

ELEC International Food Night to

6. Excursiovaroitus

Päätettiin antaa liitteen 6.1 mukainen excursiovaroitus.

7. Killan sääntöuudistustyöryhmä

Päätettiin perustaa killalle sääntöuudistustyöryhmä, johon kuuluu Ville Lairila, Johannes

Viirimäki, Otto Julkunen, Niklas Ritalahti ja Juulia Härkönen.

8. Toimikunnat ja tulevat tapahtumat

Puheenjohtaja: Sklubin kokouksessa oltu ja tänään oltu yhteisökeskustelussa

sähkötekniikan korkeakoulun henkilökunnalle, sekä toimistoa siivottu sunnuntaina.

Rahteeri:

Sihteeri: Somekontsaa edistetty ja kuvattu ELECille myday-video.

Rahastonhoitaja: Ei mitään uusia kuulumisia.

FTMK:

Kandi-puoli: Kokoustettu LES-koordinaattoreiden kanssa. Keskusteltiin orientaatioviikon

ohjelmasta ja foppaista sekä sovittiin fuksiryhmien määrä. Fuksijäynä sujui hienosti! Tällä

viikolla on laulusauna. Ratikka-ajelusta tarkoitus saada info ulos viikolla.

KV-puoli: Edustettu hallitusta Fuusiossa. Tällä viikolla ELEC international food night!

HTMK: Turnajaissitsit oli ja meni hyvin. Pohdittu, perutaanko Matkasitsit vähäisen

osallistujamäärän takia. Kaveri- ja perhesitsien ilmo avautuu tällä viikolla!!!

HVTMK: Selvitelty lajikokeilua keväälle ja sponsoria leuanvetotangolle kiltahuoneelle.

Kevätmittelöstä pidetty kokous KIK:in kanssa. RWBK:n levyjulkkarin yhteislähtöön ei

montaa ilmottautunutta :(
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OPTMK:

Viime viikolla kokoustettu paljon. Laitosriehan suunnittelu etenee.

TTMK:

Selvitelty kiltiksen kulkuoikeuksien hallinnointia.

YTMK:

Yrityssuhdemestari: RF-Summit Finland oli tiistaina. Oli kiva tapahtuma, ensi vuonna

voisi saada vielä enemmän kandivaiheen opiskelijoita mukaan. Ensimmäinen

haalaripaikka myyty ja montaa tarjottu.

Excumestari: Oltu siivoomassa kiltistä. Hoidettu kp:n taloudellisia asioita. Tehty

suunnitelmia ulkoexcun suhteen.

9. Hallintoasiat

Hyväksyttiin 9.1 mukaiset jäsenhakemukset.

Halukkuutensa edustaa kiltaa Kannunvalajat ry:n vuosijuhlissa esittivät Akseli ja Axel.

Valittiin A(ks/x)elit edustamaan kiltaa kyseiseen vuosijuhlaan.

Sovimme, että publiikkiin jakamaan ruusuja lähtee Ville ja Verneri.

10. Talousasiat

Siirryttiin kokoustauolle ajassa 18:24.

Palattiin kokoustauolta ajassa 18:30.

Keskusteltiin ProSIKin ja hyvinvointimestarin laatoista.

Hyväksyttiin liitteen 10.1 laskut ja kulukorvaukset, yhtä laskua lukuunottamatta.

Päätettiin yhdenvertaisuusvastaavien sitsikorvauksesta, korvausta tulee 75%

lipunhinnasta. Mikäli todetaan, että yhdenvertaisuusvastaava tai lukkari ei ole kykenevä

suorittamaan tehtäviään illan aikana, tämä korvaus peritään takaisin.

11.Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin hallituksen postilaatikosta sekä KeTo:n laatikosta.

Keskusteltiin kämppäpämpästä.

Keskusteltiin virkistyksen ajankohdasta.
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Keskusteltiin Cuba Nightin kuvioista.

Keskusteltiin killan maksutiedoista.

Keskusteltiin erään fuksin huonosta käytöksestä Turnajaissitseillä.

12. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään maanantaina 25.03.2024 klo 16:30.

13. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous ajassa 19:47

Pöytäkirjan vakuudeksi

___________________ ___________________

Ville Lairila Akseli Heikkinen

Puheenjohtaja Sihteeri


